

شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Board of Directors Resolutions' Disclosure

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

Dhofar Generating Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ("Board") held on the 20th of October 2019:

يسر شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع ("الشركة") إبلاغ كل من الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية ومجموعة المستثمرين بأنه قد تم اتخاذ القرارات التالية في اجتماع مجلس الإدارة ("المجلس") المنعقد بتاريخ ٢٠١٠/أكتوبر/٢٠١٩م:

- (i) the Board reviewed and approved the un-audited interim financial statements of the Company for the nine months period ended 30 September 2019 along with the Board of Directors' Report;
- ١. قام المجلس بمراجعة واعتماد القوائم المالية المرحلية غير المدققة للشركة لفترة تسعة أشهر المنتهية في ٣٠/سبتمبر / ٢٠١٩م، إلى جانب تقرير مجلس الإدارة
- (ii) the Board approved the removal of Mr. Naif Alawaid and appointment of Mr. Javed Mustafa as the Spokesperson of the Company with effect from 21st October 2019.

 اعتمد مجلس الإدارة إبعاد الفاضل/ نايف العوايد وتعيين الفاضل/ جافيد مصطفى كمتحدث بإسم الشركة إعتباراً من تاريخ ٢١/أكتوبر/٢٠١٩م.

الرمز البريدي: ۱۷۱۱ الرمز البريدي: ۱۹۱۱ P.B:1571, P.C:241 Salain Salain Javed Mustafa/ المنافعة المنافعة